
Zoek het verschil

Bedankt! 
Het was een warm eetfestijn, in de letterlijke betekenis van 
het woord … en warm in alle opzichten! De zalig warme 
temperaturen, de overheerlijke warme schotels en vooral 
het opnieuw mogen ontvangen van de warme en hartelijke 
bezoekers. Wees maar zeker dat er ‘gebroebeld’ werd op de 
nieuwe locatie! Hartelijk bedankt voor uw talrijke aanwezig-
heid. Op naar een volgende editie! 

N-VA let op centen en schepen van Financiën rekent zich rijk 
De laatste maanden stonden er voor Roosdaal en de Roosdalenaars enkele belangrijke dossiers op de agenda van de gemeente-
raad. We verdiepten ons in de � nanciële gevolgen van die dossiers, want dat gaat over belastinggeld, uw belastinggeld! 

Te weinig geld 

Eind augustus vond een extra gemeente-
raad plaats omdat dringend enkele knopen 
moesten worden doorgehakt: de renovatie-
plannen van het oud gemeentehuis in 
Borchtlombeek en de eerste fase van de 
ontharding van de Kapelleweide. Voor 
beide dossiers werd tijdens de laatste aan-
passing van de meerjarenplanning in 2022 
een budget voorzien. De bedragen in die 
dossiers deden ons naar adem happen. 

Voor beide dossiers samen betekent dat 
een begrotingstekort van meer dan 1,2 
miljoen euro. In zo’n geval zou een sche-
pen van Financiën zijn huiswerk moeten 
maken en een dossier moeten voorleggen 
dat weergeeft waar hij dat geld gaat halen. 
Niet in Roosdaal. De schepen is duidelijk 
geen fan van een transparante boekhou-
ding. Gaan we een extra lening aan? Wor-
den andere projecten achteruit geschoven? 
Worden de belastingen verhoogd? Op die 
vragen kregen we geen antwoord. Daarom 
onthielden we ons bij de stemming. 

Nog van dat tijdens eerste jaarhelft

Tijdens de eerste zes maanden van dit jaar 
werd ook al 550.000 euro meer uitgegeven 
dan werd goedgekeurd. Hoe zal dat be-
taald worden? Het bestuur is ook bijzonder 
selectief in het uitgeven van geld dat er 
niet is. Want toen we in het dossier van de 
Pamelse pastorie suggereerden om over te 
gaan tot de aankoop van het gebouw, was 
er plots geen geld.

!

Nog meer van dat in september

Ook tijdens de gemeenteraad van septem-
ber ging het over een stevige meerkost: 
de aankoop van percelen grond op de 
hoek van de Tenzuivenestraat en de Jozef 
De Schepperstraat. Die zou de gemeente 
aankopen om te bebossen. De subsidies 
van minister Demir mee in rekening ge-
nomen, bedraagt de niet voorziene uitgave 
285.000 euro. Uiteraard is N-VA Roosdaal 
een grote voorstander van de aanplan-
ting van nieuwe bossen. En zeker op een 
locatie die daarvoor zeer geschikt is. Maar 

waarom moest dat zo nodig in september 
beslist worden? De verkoopbelofte voor 
die gronden is geldig tot februari 2024, 
dus het dossier zou perfect kunnen blijven 
liggen tot na de nieuwe aanpassing van de 
meerjarenplanning in december (waarin 
misschien wél aangegeven wordt waar de 
centen vandaan moeten komen). Dossiers 
goedkeuren en niet weten waar het geld 
vandaan komt: daaraan doet de N-VA niet 
mee.

Tekort van 2,1 miljoen euro

Heeft u goed geteld? We zitten in Roos-
daal ondertussen met 2,1 miljoen euro 
aan kosten die niet begroot werden. Toen 
we de schepen vroegen of hij ons kon 
uitleggen hoe hij dat gaat betalen, bleef het 
muisstil. Meerjarenplanningen en budget-
ten zijn wettelijke documenten en geen 
vodjes papier. Wanneer centen herschikt 
moeten worden, dan kan aan de gemeen-
teraad een aanpassing voorgelegd worden. 
Maar de schepen doet duidelijk niet wat 
van hem gevraagd wordt. Of moeten we 
voorstellen om de wedde van de schepenen 
die hun taak niet naar behoren uitvoeren 
niet langer uit te betalen? Als dat maar kon 
…

Renovatie oud gemeentehuis Ontharding Kapelleweide

Voorziene bedrag 1.115.000 euro 125.950 euro (volledig)

Voorgestelde raming 1.925.000 euro 524.940 euro (eerste fase)

Meerkost  770.000 euro 437.500 euro
Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Maakt u mee het verschil?
N-VA Roosdaal is op zoek naar inwoners die mee hun schouders willen zetten onder ons 
beredeneerd, constructief en gepassioneerd project. Zo kunnen we het welzijn en de welvaart in 
onze mooie gemeente mee waarborgen voor de volgende generaties. Bent u gedreven en op zoek 
naar een zinvolle tijdsbesteding met een maatschappelijke meerwaarde? Dan bent u van harte 
welkom! 

Stuur een mailtje naar roosdaal@n-va.be en we contacteren u.

Noot: we begrijpen de frustraties van de omwonenden als ze na herhaaldelijke vragen 
bij de schepen geen gehoor krijgen. Maar we keuren het niet goed dat het recht in eigen 
handen genomen wordt en de veiligheid van de weggebruikers in het gedrang komt. VOOR

VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever

Roosdaal
www.n-va.be/roosdaalroosdaal@n-va.be N-VA Roosdaal
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Roosdaal voert Gele Doos in 
De eerstelijnszone Pajottenland lanceerde in samenwerking met de gemeentebesturen van Bever, Galmaarden, Gooik, Herne, 
Lennik, Roosdaal en Ternat voor thuiswonende 80-plussers de gele doos. Daarmee ziet N-VA Roosdaal opnieuw een van haar 
agendapunten gerealiseerd.

De gele doos is een herkenbare bewaardoos waarin alle medische 
gegevens bewaard worden. Die doos krijgt een vaste plaats in de 
koelkast. Dankzij een sticker aan de binnenkant van de voordeur 
weten de hulpdiensten dat ze in de koelkast moeten zoeken naar 
belangrijke medische informatie. Zo verliezen ze geen tijd. 
Gemeenteraadslid Kristof Cooreman: “We zijn tevreden dat we 
dit dossier tijdens de gemeenteraad ter sprake brachten. We wil-
len graag nog een uitbreiding naar andere bevolkingsgroepen, 
want het zijn niet alleen thuiswonende 80-plussers waarvoor zo’n 
doos handig is. Maar de eerste stap is 
gezet, en we kijken uit naar de 
uitbreiding van het systeem.”

Kristof Cooreman 
Gemeenteraadslid

Het zachte mobiliteitsplan Roosdaal
Of hoe het bestuur een degelijk en breed gedragen plan naast zich neerlegt
In maart 2020 werd een extern bureau aangesteld voor de opmaak van het zachte mobiliteitsplan Roosdaal (ZMR). Dat plan 
moet een duidelijke visie bieden op het vlak van veiligheid en comfort van voetgangers en � etsers en moet vervolgens die visie 
vertalen in concrete acties op het terrein. Het plan werd op 31 maart 2022 ter goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad. De 
N-VA onthield zich bij de stemming omdat een aantal terechte bemerkingen van onze inwoners niet opgenomen werden.

Degelijk uitgewerkt en breed gedragen plan …

Het externe bureau spaarde tijd noch moeite om een gedragen 
visie en plan uit te werken: het organiseerde participatieavon-
den met de inwoners van Roosdaal in alle deelgemeenten, een 
enquête, focusgroepen met vertegenwoordigers van scholen, 
verenigingen, organisaties en politie … Bij de voorstelling van 
het uitgewerkte plan op de gemeenteraad ging de N-VA akkoord 
met de algemene visie. Maar we onthielden ons bij de stemming 
omdat een aantal terechte bemerkingen en knelpunten van 
inwoners niet opgenomen werden. 

… dat niet gevolgd wordt!

Gemeenteraadslid Wendy Godaert: “Onze verbazing was groot 
toen we merkten dat de uitwerking van het plan niet overeen-
stemde met de inhoud ervan. Je mag er toch van uitgaan zo’n 
plan gevolgd wordt?” Maar dat blijkt in Roosdaal niet het geval 
te zijn. De cd&v-meerderheid en Roosdaal Anders beslisten 
daar anders over. Die stemden tijdens de gemeenteraad van april 
2023 voor de invoering van de nieuwe zones 30 en 50. Dat N-VA 
Roosdaal zich onthield tijdens die stemming spreekt voor zich, 
want de visie van het ZMR werd daarmee niet gevolgd. De zone 
‘Poelk’ ten zuiden van de N8 wordt namelijk anders ingericht 
dan voorzien in het ZMR. Op onze vraag om toelichting van de 
bevoegde schepen kwam geen afdoende argumentatie.

Uitvoeren zoals goedgekeurd

“Een plan met een duidelijke visie die gedragen wordt door 
de gemeenschap, dat opgesteld werd door een gespecialiseerd 
bedrijf en betaald werd met belastinggeld van de Roosdaalse 
inwoners (een kleine 24.000 euro!), kan je als bestuur niet 
zomaar naast je neer leggen. Wij blijven 
vragende partij om het plan uit te voeren 
zoals het aanvankelijk werd goedgekeurd 
en om de meningen en standpunten van 
de inwoners te respecteren”, zegt Wendy 
Godaert.

Wendy Godaert, Gemeenteraadslid

Pastorie Pamel: kopen voordeliger dan erfpacht 
Maar bestuur liegt en geeft beste optie geen kans
Omwille van plaatsgebrek in het gemeentehuis, huurt het gemeentebestuur al enkele jaren kantoorruimten in het proefcentrum 
Peerenbosch in Pamel. Intussen besliste men om ook het personeel van het OCMW te betrekken bij de algemene reorganisatie 
van de werkplaatsen. Het gevolg? Een nog groter plaatsgebrek.

Verschillende scenario’s

Er doken verschillende scenario’s op om het gemeentelijke 
personeel zoveel mogelijk gecentraliseerd onder een dak te 
krijgen: een uitbreiding op de eerste verdieping van een nieuw 
te bouwen handelszaak naast het gemeentehuis, de verbouwing 
van de loods achteraan het gemeentehuis, de verhuis naar de 
leegstaande pastorie van Pamel … Dat laatste scenario biedt op 
korte termijn het meeste perspectief. Daarom werd een schat-
tingsverslag aangevraagd. 

Kopen of erfpachtovereenkomst?

De meerderheid opteerde voor een erfpachtovereenkomst van 
dertig jaar en legde het dossier voor aan de gemeenteraad. Toen 
we dat dossier grondig onder de loep namen, kwamen we tot 
het besluit dat het aankopen van het gebouw veel meer voor-
delen biedt dan erfpacht. We maken onderaan de vergelijking.

Leugens op de gemeenteraad

Fractievoorzitter Linda Van den Eede: “Toen ik ons standpunt 
op de gemeenteraad voorlegde, bleek dat het college niet over 
een mogelijke aankoop had nagedacht. De burgemeester en de 
bevoegde schepen beweerden tijdens de discussie dat de kerk-
fabriek het gebouw niet wil verkopen. Ze wisten echter niet dat 
we de verslagen van de Kerkraad grondig doorgenomen hadden 
en dergelijke beslissing nergens hadden teruggevonden.” Een 
goedkope leugen, bleek enkele minuten later. “Plots zwaaide de 
bevoegde schepen met zijn GSM met daarop het bericht dat de 
Kerkfabriek niet wil verkopen. Voor ons was dat de duidelijke 
bevestiging dat over een eventuele aankoop nooit gesproken of 
nagedacht werd. Op onze vraag hoe één lid van de Kerkfabriek 
dergelijke beslissing binnen de vijf minuten kan nemen, bleef 
hij het antwoord schuldig.”

Sleutel in handen

We geven toe dat de gemeente de Kerkfabriek niet kan dwin-
gen om te verkopen, maar in dit dossier had de gemeente een 
belangrijke sleutel in handen. De Kerkfabriek vroeg (en kreeg) 
30.000 euro om nog maar eens een studie over de kerk van 
Pamel te laten opmaken. Met een verkoop zou de Kerkfabriek 
die studie gemakkelijk zelf kunnen betalen.

Uitstel is geen optie, beste keuze krijgt geen kans

Omdat voor goede ideeën de geesten soms moeten rijpen, vroe-
gen we om het dossier een maand uit te stellen en om alle opties 
grondig te bekijken. Dat in de erfpachtovereenkomst zelfs geen 
mogelijke (tussentijdse) aankoopformule was voorzien, deed 
zelfs enkele cd&v-raadsleden de wenkbrauwen fronsen. Helaas, 
het gezonde verstand bleek opnieuw zoek en een verdaging van 
het dossier werd geweigerd. Een duur-
zame, financieel interessante en gedra-
gen oplossing kreeg op die manier geen 
enkele kans. Begrijpen, wie kan.

Linda Van den Eede 
Fractievoorzitter 

Doven verlichting heeft 
fi nanciële impact 
Sinds 1 december 2022 doven we de openbare verlichting van 
zondag tot donderdag van 23 tot 5 uur. Die maatregel ging in 
voor verschillende gemeenten (Lennik, Dilbeek, Ternat) om-
dat die door dezelfde kring bediend worden. Intussen werd 
beslist dat de komende winter de verlichting op weekdagen 
een uur langer zal blijven branden en dat ook tijdens de nacht 
van zondag op maandag de lichten niet meer zullen doven.

Wij vroegen aan de financiële dienst wat het effect van die 
maatregel op de gemeentelijke uitgaven is. Zoals u in onder-
staande tabellen kan zien, is de besparing significant en niet 
enkel te wijten aan het verminderde elektriciteitsverbruik maar 
ook aan de (dag)prijs van elektriciteit. We mogen ons niet blind 
staren op de minderuitgaven voor de gemeente, maar in tijden 
van onzekere bevoorrading speelt ook het minderverbruik een 
belangrijke rol.

Om de uitgespaarde bedragen echt blijvend impact te laten heb-
ben op de gemeentelijke financiën, stelde N-VA Roosdaal voor 

om verder te investeren in zonnepane-
len op de gemeentelijk gebouwen. Mo-
menteel liggen er enkel zonnepanelen 
op het gemeentehuis, de nieuwbouw 
Triangel Pamel en Den Broebel.

Linda Van den Eede
Fractievoorzitter 

Januari Februari Maart TOTAAL

Verbruik 2022 51.593 kWh 40.256 kWh 37.134 kWh 128.983 kWh

Verbruik 2023 34.046 kWh 25.513 kWh 21.404 kWh 80.963 kWh

Verschil 17.547 kWh 14.743 kWh 16.030 kWh 48.320 kWh

Januari Februari Maart TOTAAL

Kostprijs 2022 19.956,93 euro 17.386,66 euro 13.823,76 euro 51.167,35 euro

Kostprijs 2023 8.975,12 euro 5.440,71 euro 7.414,30 euro 21.830,13 euro

Verschil 10.981,81 euro 11.945,95 euro 6.409,46 euro 29.337,22 euro
Tabellen met vergelijking verbruik en kostprijs tussen eerste kwartaal 2022 en eerste kwartaal 2023

Bart De Wever wint Pim Fortuynprijs 2023

Bart De Wever won in Nederland de Pim Fortuynprijs. 
Die prijs – vernoemd naar de in 2002 vermoorde 
politicus – wordt uitgereikt aan ‘opiniemakers, be-
stuurders of politici die strijden voor het vrije woord, 
taboes durven doorbreken en stelling nemen in het 
maatschappelijk debat.’

Volgens de jury verdient De Wever de prijs omdat 
hij een onmisbare stem is in het politieke debat. “Hij 
durft zonder meel in mond te nemen de moeilijke 
thema’s van deze tijd, zoals migratie en integratie, 
aan de orde te stellen”, klinkt het bij Simon Fortuyn, 
juryvoorzitter en broer van.

Erfpachtovereenkomst Aankoop

Bedrag? 8.965 euro per jaar, met jaarlijkse indexatie. Totaal: meer dan 310.000 euro. 397.184 euro

Wanneer betalen? Jaarlijks Eenmalig

Wat? Enkel het gebouw Het gebouw en de grond

Verbouwingen? Enkel binnen het huidige bouwvolume Ook buiten het huidige bouwvolume mogelijk

Kosten? Voor de gemeente Voor de gemeente

Verdere afspraken? Overdracht over 30 jaar Geen verdere afspraken nodig, want 
gemeente is eigenaar.
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